
PRoToKÓł, tvr t3l2ot6
z posiedzenia komisji Rozwoju Gospodatczego i Rolnictwa

wNowymKawęczynieodbytegowdniu3lmaja2ot6t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:
1.MałgorzataMeszka- PrzęwodniczącaRadyGminy,
2. Włodzimterz Ciok - Wójt Gminy,

3. Zofi,a Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy,
5, Zdzl,sław Wysocki _ Kierownik Referatu Rolnictwa i GosPodarki

Gruntami.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenta komisji,
2. stwie rd.zente prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad,

3.Przyjęcieprotokołuzobrad'komisjinr12l2016zdnia26krvietnia
2016 r.

4. Sprawozd,anie zwykonania budzetu gminy zarok2ols.
5. Informacja d,otycząca obszarów chronionych występujących na

terenie gminy.
6. Omówienie projektów uchwał,
7. Sprawy rożne.
B. Zakonczefie obrad,

\- Lista obecności stanowt załqcznźk nr l do protokołu,

Ad. 1 Otwarcie posiedzen:ia Komisji,
o godz. 1o25 posied,zenie otworzyła Agnieszka FirmantY

przewod nicząca komisji, która przywttŃa przybyłych członków komisji

or az pracowników Llrzędu,

Ad,. 2 stwierd zenie prawomocności obrad i ptzyjęcie potządku

obrad.
przewodnicząca Komisji stwierd,ziła, że w posiedzer:f-;u uczestniczY

6 członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji

i decyduje o prawomocności obrad,
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Następnie odczytała
sprawie porządku obrad,

Członkowie Komisji
proponowany porządek
niniej szego protokołu,

Ad.3Ptzyjęcieprotokołuzobrad'komisjinrL2l2oL6zdnia
26 kwietnia 2OL6 t,
Protokół Nr 1212016 z posiedzenia Komisji,

kwietnia 2016 r. znajduje się na sali, Nie zgłoszono

Komisja jednogłośnie przyjęła protokóŁ z 12l2016,

Ad.4Sprawozdaniezwykonaniabudżetugminyzarok2015.
WójtGminyzabrałgłosl,przypomniał,żedozaŁ.wterdzerrLa

sprawozd,ania z wykona.nia budzetu potrzebna jest opinia komisji

Rewizyjnej,opiniaRegionalnejlzbyObrachunkowejdotycząca
sprawozd,ania oraz opinia d,otycząca wniosku Komisji Rewizyjnej,

sprawozdanie opisane zostaho bard,zo szczegółowo. Niektóre dochody nie

zostŃy wykonane w 1oo%. wynika to zbraku konkretnych informacji na

etapie planowania budzetu. w niektórych przypadkacłl nie da się

prr"*rdrieć dochodów rlp. z tytułu podatku od spadków i darowlzfl,

CzłonkowieKomisjiniemielipytandoprzedstawionego
sprawozdania.

Sprawozd,anie z wykonania
niniejszego protokołu.

budzetu stanowi załqcznik nr 3 do

Ad.5Informacjadotyczącaobszarówchronionych
występujących na terenie gminy,
Informacj ę w zakresie obs zarów chroniony ch przedstawił zdzisłaur

Wysocki Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami,

Informacja stanowi załqcznik nr 4 do protokołu,

Wójt d"od,ał, że Natura 2OOO w największym stopniu dotyczy

miejscowości Doleck i Suliszew. Największy problem jest z chronl,onymi

gatunkam i zwlerząt, tj. z bobrami. problem jest równteż z dz7kami mimo,

że niejest to gatunek chroniony. Podobny problem z bobram.i dotyczy

również rzęki Łupi. Największe straty są drzewostanie,

Kierownik Referatu Rolnictwa - Zd,zisŁa,w Wysocki dodał, ze weszła

w Ęcie za11lafla ustawy, która wprowad,za obowiaaek dokonania analtzy

planów przestrzennego zagospodarowania , Zmtana obowiązuje od

porząd,ek obrad, t zarządz7ła głosowanie w

w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęIi

obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do

które odbyło się 26
uwag do protokołu.
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1stycznia br. ustawa nakłada obowiązek

przestrzennego zagospodarowania r az w

Wójt - trzeba będzie określić czy

przeprow adzenia analizy planów
kadencji.
analtza będ,zie konteczrta przed

4)

5)

pr zy stąpieniem do sporz ądzenia planu,

Kierownik Wysocki d,od,ał, żę firma USD Sp z o,o, nosi się Z

zamiarem zrniany planu. powierzchnia terenów ProdukcYjnYch

zwiększona była z 30 do 7o%. obecnie planowane jest zwiększenie

terenów produkcyjnych do 9Oo/n,

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał,

Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1) udzielenia wójtowi Gminy absolutorium z tytuŁu wykonania budzetu

za 20 15 rok,
2) zatwierdzenia sprawozd,ania finansowego za 2015 rok;

31 ,mr,un w budzecie gminy na 2016 rok _ zrniana będzie zwr^uar\a Z

przygoŁowywanymiDozynkamiPowiatowymi,któreWtymroku
odbędą się w Trzciannte;
ustanowienia znaku promocyjnego - 1ogo Gminy Nołrry Kawęczyfl oraz

zasad,j ego uą,rwania i wykorzystywania;
negulamlnu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowy

Kawęczyn;
6) wyboru metod"y ustalenia opłaty za gospod,arowanie odpadami

komunalnymi, stawki tej opłaty;

7) określenia terminu , częstotliwości, trybu uiszczania opłaty Za

gospodarowanie odpadami komunalnymi;
8) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi składanej przezwłaściciela nieruchomości,

Ad. 7 Sprawy różne,
Radny Długosz _ do uzupełnienia są dziury w asfalcie po zrobieniu

kanaltzacjt.
wójt niezwłocznię przekazŃ panu Ad,amczykowi informację o

potrzebie uzupełnieniu braków w nawierzchni drogi, Dodał, że jutro

będzię informacja o wysokości d,otacjt z urzędu Marszałkowskiego na

planowany remont drogi. Do ogłoszenia przetargtt niezbędne będzie

uzupełnienie wydatków inwestycyjnych. W |Jrzędzie Gminy odbyło się

spotkani e z kierownikiem zarządu Dróg powiatowych w skierniewicach

W sprawie remontu drogi w Starej Rawie. Przewidywany do remontu

odcinek drogi ma długość ok. 2.5 km, Starostwo Powiatowe wykonało

d,okumentację tectlnl,czną. Wydana zostaJ,a przez nas decyĄa
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środ,owiskowa, która uprawomocni się w końcu czerwca, zaplanowano,

ze inwestycja zostanie wykonana do końca września. uchwałę w sprawie

d"ofinansowania inwestycj i trzeba byłoby podjąć do połowY liPca, Na ten

moment zrLarlę są kwoty kosztorysowe, które są wyższe ntż przetargowe,

Z naszej strony byłoby d,o zabezpteczenia w budzecie ok, 4B0 tys, zł wg

wartości kosztorysowej. Ceny rynkowe to ok. 3oO tys, zŁ do zapŁacenta,

Stanowisko wójta w tej sprawie jest takie, że powinniśmy skorzystać z tej

mozliwości na wyremontowanie drogi. Bez naszego dofinansowania

Starostwo Powiatowe nie ma szans na zrea|tzowanie tej inwestycji,

Jutro będzie kosztorys na przebud,owę ujęcia wody w Trzciannie,

kwota jest wysoka, bo wyniesie ponad 1 mln. zł. z wojewódzktego

Fund,uszu ochrony Srod,owiska i Gospod,arki Wodnej w Łodzi nte ma

mozliwości dofinansowania. Być może uda się uzyskać dofinansowarie z

Funduszu ochrony Gruntów Rolnych. obecnie nie ma jeszcze sygnŃów z

Esterki, ze coś się dzieje z ciśnieniem wod,y, ale sezon podlewania dopiero

się rozpoczyna.

Radny piątkowski poinformował, że po lo zł można kupić podkłady

koło Białej Rawskiej i poprawić remontowane ostatnio mosty w Nowym

Dworze,boonenibysąprzejezdne,aleźIenaprawione.
wójt _ naleĘ uzupełntć zapas podkładów, ponteważ te które były

zostaly juz wykorzystan e pod.czas naprawiania mostów i nie ma w tej

chwili zapasowych.

Ad. 8 Zakofirczenie obrad,
o godz. l2oo przewod,niczący komisji wobe c zrea\tzowania porządku

obrad,, zamknĄ posiedzenie Komisji,

Na tym protokół zakończono,

protokołoulałą:
Sglwia Pźjanka

Q7;,-nla*
Sekretarz Gmźng

Przeusodniczgła:
P rz e us o dnźcz qc a Ko misj i

.f/^ *\Ą
Agnźeszka łirmantg
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